
Protokol
30. sesji Sejrniku Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego

w dniu 23 stycznia 2017 r.

Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Swiytokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach.

Obrady, kt6rym przewodniczyl Przewodniczljcy Sejmiku Arkadiusz Bljk, rozpoczyly siy
o godz. II. 00 i trwaly do godz. 12.15.

Nad prawidlowym przebiegiem obrad czuwala mec. Ewa Kokowska.

Radni otrzymali nastypuj~cy porz~dek obrad:

1. Otwarcie XXX sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swiytokrzyskiego.
2. Stwierdzenie kworum.

3. Zgloszenie wniosk6w 0 zmiany lub uzupelnienie porz~dku obrad sesji.
4. Wyb6r sekretarzy obrad.

5. Glosowanie nad wnioskami 0 zmiany lub uzupelnienie porz~dku obrad.
6. lnformacja Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarz~du Wojew6dztwa

Swiytokrzyskiego w okresie miydzy sesjami.
7. Informacja Przewodnicz~cego Sejmiku 0 dzialaniach podejmowanych miydzy

sesJaml.
8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie likwidacji aglomeracji Oleszno:

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Piotra Zolljdka,
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie likwidacji aglomeracji Kazimierza Wielka:

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Piotra Zolljdka,
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji
Kazimierza Wielka:

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Piotra Zolljdka,
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przYJycIa do realizacji Wojew6dzkiego
Programu Przeciwdzialania Narkomanii na lata 2017-2020:

a) wyst~pienie Czlonka Zarz~du - p. Marka Szczepanika,
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.
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12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaniechania realizacji przedsiywziycia:

a) wystljpienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Marii Fidziriskiej-Dziurzynskiej,
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojewodztwa
Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Wojewodztwa
Swiytokrzyskiego na lata 2017-2033:
a) wystljpienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Marii Fidzinskiej-Dziurzynskiej,
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwaly.

14. Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zmlan w budzecie wojewodztwa
na 2017 rok (2 projekty):

a) wystljpienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Marii Fidziriskiej-Dziurzyriskiej,
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow,
c) dyskusja,
d) glosowanie uchwal.

15. Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy rozne.
17. Zamkniycie XXX sesji Sejmiku Wojewodztwa Swiytokrzyskiego.

Przebieg posiedzenia:

Ad I.

Przewodniczllcy Sejmiku Arkadiusz Bllk otworzyl 30. sesjy Sejmiku Wojewodztwa
Swiytokrzyskiego, a nastypnie powital radnych i zaproszonych gosci, zgodnie z zalljczonymi
listami obecnosci (zal. nr 1,2,3,4,5).
Ad2.

Przewodniczllcy Sejmiku stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 25 radnych, tym samym obrady
Slj prawomocne.
Ad3.

Zgloszenie wnioskow 0 zmiany lub uzupelnienie porZljdku obrad.

Komisji Zdrowia, Polityki
o wprowadzenie do porzljdku

sprawle zakwalifikowania

"Gorka" 1m. Szymona

Radny Grzegorz Galuszka, Zast~pca Przewodniczllcego
Spolecznej i Spraw Rodziny, w imieniu ww. Komisji wniosl
obrad projektu uchwaly przyjmujljcej Stanowisko w
Specjalistycznego Szpitala Ortopedyczno-Rehabilitacyjnego
Starkiewicza w Busku-Zdroju do sieci szpitali.

Przedlozona na pismie inicjatywa uchwalodawcza Komisj i stanowi zal. nr 6 do protokolu.
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Czlonek Zarzlldu Piotr Zoilldek w Imlemu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa

Ludowego zglosil wniosek 0 wprowadzenie do porz'ldku obrad projektu uchwaly

przyjrnuj'lcej stanowisko w sprawie zrnian w zakresie realizacji Prograrnu Rozwoju

Regionalnej Infrastruktury Sportowej.
Przedlozona na pismie inicjatywa uchwalodawcza Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa

Ludowego stanowi zal. or 7 do protokolu.

Ad4.

a sekretarzy obrad Sejrnik wybral radnych: Ewelin~ Bien i Wojciecha Borz~ckiego.

Ad 5.
Przewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie wniosek 0 wprowadzenie do porz'ldku

obrad projektu uchwaly przyjrnuj'lcej Stanowisko w sprawie zakwalifikowania

Specjalistycznego Szpitala Ortopedyczno-Rehabilitacyjnego "Gorka" im. Sz. Starkiewicza
w Busku-Zdroju do sieci szpitali. Zapytal, kto z radnych jest za przyj~ciern wniosku, kto jest

przeciwny i kto si~ wstrzyrnal od glosowania.

PrzewodnicZllCY Sejmiku stwierdzil, ze Sejrnik przyj'll ww. wniosek 0 rozszerzeme

porz'ldku obrad jednoglosnie, tj. 26 glosarni "za".

Nast~pnie poddal pod glosowanie wniosek Klubu Radnych PSL

o wprowadzenie do porz'ldku obrad projektu uchwaly przyjrnuj'lcej stanowisko w sprawie
zrnian w zakresie realizacji Programu Rozwoju Regionalnej Infrastruktury Sportowej.

Zapytal, kto z radnych jest za przyj~ciern wniosku, kto jest przeciwny i kto si~ wstrzyrnal

od glosowania.

Przewodniczllcy Sejmiku stwierdzil, ze Sejrnik przyj'll ww. wniosek 0 rozszerzenie

pOrz<jdku obrad 20 glosami "za", przy 6 glosach "wstrzymuj'lcych si~". Ponadto

poinformowal, ze wprowadzone ternaty zostan'l uj~te w porz'ldku obrad jako punkty or 15

i 16, a pozostale - zmieni'l odpowiednio kolejnosc.

Ad 6.
Sejmik bez uwag przyj'll informacj~ Marszalka z dzialalnosci Zarz'ldu Wojewodztwa

w okresie mi~dzy sesjami (zal. or 8).

Ad 7.

Sejrnik bez uwag przyj'll informacj~ PrzewodnicZ<jcego Sejrniku 0 dzialaniach rni~dzy

sesjami (zal. or 9).

Ad 8., 9. i 10.

Przewodniczllcy Sejrniku zapytal radnych, czy wyrazaj'l zgod~ na l'lczne zreferowanie

punktow or: 8, 9 i 10. Wobec braku sprzeciwu Przewodniczllcy Sejmiku poprosil

o przedstawienie ww. punkt6w.

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie:

- likwidacji aglorneracji Oleszno (zal. or 10),
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-likwidacji aglomeracji Kazimierza Wielka (zal. nr II),
- wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kazimierza Wielka (zal. nr 12).

Czlonek Zarzlldu Piotr Zoilldek przedstawil ww. projekty uchwal, a nast"pnie wni6s1
o przyj"cie przez Sejmik.

Radny Wojciech Borz"cki, Przewodniczllcy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej
i Ochrony Srodowiska, poinforrnowal 0

powyzszych projekt6w uchwal (Opinie
nr: 13, 14, 15 do protokolu).

pozytywnym zaopiniowaniu przez Kornisj"
Nr 100117-1 02117 stanowi~ zal~cznik.i

Przewodniczllcy Sejmiku otworzyll~czn~dyskusj" do ww. punkt6w z por~dku obrad.
Glos6w w dyskusj i nie bylo.

Przewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie likwidacji
aglorneracji Oleszno. Zapytal, kto z radnych jest za podj"ciern uchwaly, kto jest przeciwny
i kto si" wstrzyrnal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/434117 w ww. sprawie zostala podj"ta przez Sejrnik jednoglosnie,
tj. 26 glosarni "za" i stanowi zal. nr 16 do protokolu.

Przewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie likwidacji
aglorneracji Kazirnierza Wielka. Zapytal, kto z radnych jest za podj"ciem uchwaly, kto jest
przeciwny i kto si" wstrzyrnal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/435/17 w ww. sprawie zostala podj"ta przez Sejrnik jednoglosnie,
tj. 26 glosami "za" i stanowi zal. nr 17 do protokolu.

Przewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia
obszaru i granic aglorneracji Kazirnierza Wielka. Zapytal, kto z radnych jest za podj"ciern
uchwaly, kto jest przeciwny i kto si" wstrzyrnal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/436/17 w ww. sprawie zostala podj"ta przez Sejrnik jednoglosnie,
tj. 26 glosami "za" i stanowi zal. nr 18 do protokolu.

Ad II.
Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyj"cia do realizacji Wojew6dzkiego Prograrnu
Przeciwdzialania Narkornanii na lata 2017-2020 (zal. nr 19).

Czlonek Zarzlldu Marek Szczepanik przedstawil ww. projekt uchwaly, a nast"pnie wni6s1
o przyj"cie przez Sejrnik.
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Radny Grzegorz Galuszka, Zast~pca Przewodniczllcego Komisji Zdrowia Polityki
Spolecznej i Spraw Rodziny, poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisjy
powyzszego projektu uchwaly (Opinia Nr 64117 stanowi zal'lcznik or 20 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo.

Przewodniczllcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie przyjycia
do realizacji Wojewodzkiego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na lata 2017-2020.
Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny i kto siy wstrzymal
od glosowania.

Uchwala Nr XXX/437/17 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik jednoglosnie,
tj. 26 glosami "za" i stanowi zal. or 21 do protokolu.

Ad 12.

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie zaniechania realizacji przedsiywziycia
(zal. or 22).
Skarbnik Wojew6dztwa Maria Fidziiiska-Dziurzyiiska przedstawila ww. projekt uchwaly,
a nastypnie wniosla a przyjycie przez Sejmik.
Radna Boguslawa Wypych, Przewodniczllca Komisji Budzetu i Finans6w poinformowala
o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisjy powyzszego projektu uchwaly (Opinia

Nr 169/17 stanowi zal'lcznik or 23 do protokolu).

Glosow w dyskusji nie bylo.

Przewodniczllcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zaniechania
realizacji przedsiywziycia. Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto jest
przeciwny i kto siy wstrzymal ad glosowania.

Uchwala Nr XXX/438117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik 25 glosami "za", przy
2 glosach "wstrzymuj'lcych siy" i stanowi zal. or 24 do protokolu.

AdI3.iI4.

Przewodniczljcy Sejmiku zapytal radnych, czy wyrazaj'l zgody na l'lczne zreferowanie
punktow or 13 i 14. Wobec braku sprzeciwu Przewodniczljcy Sejmiku poprosil
a przedstawienie ww. punktow.

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawach:
- zmiany uchwaly Sejmiku Wojewodztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Wojewodztwa Swiytokrzyskiego na lata 2017-2033 (zal. or 25),
- zmian w budzecie wojewodztwa na 2017 rok (zal. or 26),
- zmian w budzecie wojewodztwa na 2017 rok (zal. or 27).
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Skarbnik Wojewodztwa Maria Fidzinska-Dziurzynska przedstawila ww. projekty uchwal,
a nastypnie wniosla 0 przyjycie przez Sejmik.

Radna Boguslawa Wypych, Przewodniczllca Komisji Budzetu i Finansow poinformowala
o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisjy powyzszych projektow uchwal (Opinie
Nr 170117-172117 stanowilj zalljczniki nr: 28, 29 i 30 do protokolu).

PrzewodniczllCY Sejmiku otworzyllljcznlj dyskusjy do ww. punktow z porzljdku obrad.
Glosow w dyskusji nie bylo.

PrzewodniczllCY Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly Sejmiku Wojewodztwa Swiytokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Wojewodztwa Swiytokrzyskiego na lata 2017-2033. Zapytal, kto z radnych jest
za podjyciem uchwaly, kto jest przeciwny i kto siy wstrzymal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/439117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik 21 glosami "za", przy
6 glosach "wstrzymujljcych siy" i stanowi zal. nr 31 do protokolu.

PrzewodniczllCY Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian
w budzecie wojewodztwa na 2017 rok. Zapytal, kto z radnychjest za podjyciem uchwaly, kto
jest przeciwny i kto siy wstrzymal od glosowania.

Uchwala Nr XXx/440117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik 21 glosami "za", przy
6 glosach "wstrzymujljcych siy" i stanowi zal. nr 32 do protokolu.

PrzewodniczllCY Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian
w budzecie wojewodztwa na 2017 rok . Zapytal, kto z radnych jest za podjyciem uchwaly, kto
jest przeciwny i kto siy wstrzymal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/441 117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejmik 21 glosami "za", przy
6 glosach "wstrzymujljcych siy" i stanowi zal. nr 33 do protokolu.

Ad15.

Radni otrzymali projekt uchwaly przyjmuj'lcej Stanowisko w sprawie zakwalifikowania
Specjalistycznego Szpitala Ortopedyczno-Rehabilitacyjnego "Gorka" im. Sz. Starkiewicza
w Busku-Zdroju do sieci szpitali (zal. nr 34).

Radny Grzegorz Galuszka, Zastc;pca Przewodniczllcego Komisji Zdrowia, Polityki
Spolecznej i Spraw Rodziny, poinformowal 0 wystypujljcej w projekcie uchwaly omylce
pisarskiej w § 2 pkt 7 polegajljcej na wpisaniu slowa "Prezes Swiytokrzyskiego Oddzialu
Narodowego Funduszu Zdrowia w Kielcach" zamiast "Dyrektor Swiytokrzyskiego Oddzialu
Narodowego Funduszu Zdrowia w Kie1cach".
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PrzewodnicZlICY Sejmiku przypornnial, ze Stanowisko zostalo odczytane w punkcie
3 pOrzljdku obrad (zgloszenie wniosk6w 0 zrniany lub uzupelnienie pOrzljdku obrad).

G1os6w w dyskusji nie bylo.

PrzewodniczlICY Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly przyjrnujljcej Stanowisko
w sprawie zakwalifikowania Specjalistycznego Szpitala Ortopedyczno-Rehabilitacyjnego
"G6rka" irn. Sz. Starkiewicza w Busku-Zdroju do sieci szpitali. Zapytal, kto z radnych jest
za podjyciern uchwaly, kto jest przeciwny i kto siy wstrzyrnal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/442117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejrnik jednoglosnie,

tj. 27 glosarni "za" i stanowi zal. or 35 do protokolu.

Ad 16.

Radnyrn zostal rozdany projekt uchwaly przyjrnujljcej stanowisko w sprawie zrnlan
w zakresie realizacji Prograrnu Rozwoju Regionalnej lnfrastruktury Sportowej (zal. or 36).

PrzewodniczlICY Sejmiku przypornnial, ze ww. stanowisko zostalo odczytane w punkcie
3 porzljdku obrad (zgloszenie wniosk6w 0 zrniany lub uzupelnienie porzljdku obrad).

G1os6w w dyskusji nie bylo.

PrzewodniczlICY Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zrnian
w zakresie realizacji Prograrnu Rozwoju Regionalnej lnfrastruktury Sportowej. Zapytal, kto
z radnych jest za podjyciern uchwaly, kto jest przeciwny i kto siy wstrzyrnal od glosowania.

Uchwala Nr XXX/443117 w ww. sprawie zostala podjyta przez Sejrnik 21 glosarni "za", przy
6 glosach "wstrzyrnujljcych siy" i stanowi zal. or 37 do protokolu.

Ad 17.

Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Grzegorz Swiercz, Przewodniczllcy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, powr6cil
do ternatu nakladania kar pieniyZnych w transporcie drogowyrn przez osoby nieuprawnionlj.
Ziozyl zapytanie w sprawie wyciljgniycia konsekwencji sluzbowych przez Marszalka
Wojew6dztwa w stosunku do osoby winnej zaistnialej sytuacji. Dodal, ze osoba, kt6ra
nakladala kary albo wykazala siy skrajnlj niekornpetencjlj alba przekroczyla uprawnienia.
Niezaleznie od tego, jak podkreslil radny, kt6ra z powyzszych przyczyn byla wiodljca, takie
naruszenie zasad nie powinno pozostac bez konsekwencji. PodkreSlil, ze Marszalek
Wojew6dztwa jako kierownik Urzydu Marszalkowskiego rna prawo do ukarania takiej osoby.
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Na zakOl1cZenie jeszcze raz zapytal, czy Marszalek przewiduje zastosowanie sankcji
administracyjnych (zal. nr 38).

PrzewodnicZllCY Sejmiku Arkadiusz Bilk zwr6cil Sly do Marszalka Wojew6dztwa
z pytaniem, czy udzielona zostanie odpowiedi:.

Marszalek Wojewodztwa Adam Jarubas poinformowal, ze bydzie sporZljdzona pisemna
odpowiedi:.

Radny Bartlomiej Dorywalski, Przewodniczllcy Komisji Samorzlldu Terytorialnego
zlozyl zapytania i poprosil 0 udzielenie odpowiedzi na pismie w sprawach:

I. W jakim czasie bydzie ogloszony przetarg na budowy obwodnicy Wloszczowy?

-jaki bydzie zakres przedmiotowy inwestycji/dlugosc, etap, punkt poczlltkowy i kOl1cOwy
i inne?

-w zwillZku z inwestycyjnym zadaniem rocznym w 2017 r. pn. "Przebudowa OW 785
na odcinku Maluszyn - Wloszczowa - II etap wraz z budowll ronda na skrzyzowaniu OW

742 z OW 785 we Wloszczowie od km J9+089 do km 25+300" poprosil 0 zabezpieczenie

dodatkowych srodk6w na realizacjy przedmiotowej inwestycji, poniewaz w budzecie zostala
zabezpieczona kwota 3 min zl, natomiast kosztorys inwestorski samego ronda wynosi
ok. 2 mIn. zl.
-w jakim czasie bydzie ogloszony przetarg na realizacjy ww. inwestycyjnego zadania
rocznego?

2. W decyzji SKO z dnia 30 listopada 2016 r. znak: SKO.OS-60/3861/337/2016 dot.
srodowiskowych uwarunkowail dla przedsiywziycia pn. "Rozbudowa drogi wojew6dzkiej
nr 764 Kielce-Stasz6w wraz z budowll obwodnicy w miejscowosci: Suk6w, Oaleszyce:
czytamy - " ... njezrozumiale pozostaje, z jakiego powodu nie wykonano dyspozycji
zawartych w decyzji Kolegium z dnia 22.06.2016 r., lecz wycofano w dniu 28 czerwca
2016 r. wmosek 0 wydanie decyzji w sprawie uwarunkowan dla przedsiywziycia
pn. "Rozbudowa drogi wojew6dzkiej nr 764 Kielce-Stasz6w wraz z budoWll obwodnicy
w miejscowosci Suk6w Oaleszyce", a nastypnie pismem z dnia 29.06.2016 r. (data wplywu
do organu I instancji 30.06.2016 r.) zlozono ponownie wmosek w tej samej sprawie.
W ocenie Kolegium, takie dzialanie prowadzi do celowego przedluzania postypowania,
bowiem na skutek zlozema nowego wniosku niezbydne bylo przeprowadzenie calej procedury
w sprawie wydanja decyzji 0 srodowiskowych uwarunkowaniach od pocZljtku, w sytuacji gdy
nalezalo prowadzic sprawy WSZCZytll wnioskiem z dnia 26.01.2015 r"
- dlaczego podejmowano dzialania zmierzajllce do celowego przedluzania postypowania?
- na jakim etapie jest ww. inwestycja?
- czy podobne dzialania Sll podejmowane w przypadku innych inwestycji?

3. Olaczego Pan Marszalek nie udzielil odpowiedzi na zapytanie z dnia 29 grudnia 2016 r.

dotyczllce projektu "Siec Szerokopasmowa Polski Wschodniej wojew6dztwo
swiytokrzyskie"- brzmillce "czy interesy wojew6dztwa w ww. projekcie sll odpowiednio
zabezpieczone"?
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W zwi!jZku z powyzszym radny nawi!jZal do pTojektu budzetu (str. 262 zal. ill 7), tj. do um6w
w zakresie partnerstwa publiczno-prywatnego pomiydzy wojew6dztwem swiytokrzyskim
a partnerem prywatnym, kt6ry realizuje projekt zwi!jzany z sieci!j szerokopasmow!j.
Podkreslil, ze zainteresowal siy t!j spraw!j, poniewaz w miydzyczasie, w 2016 roku, powstala
inna sp61ka z siedzib!j w Gdansku, kt6ra na przestrzeni roku dokonala zmiany Zarz!jdu,

a nastypnie w paidziemiku nabyla zorganizowan!j cZysc przedsiybiorstwa, a mianowicie
chodzi tu 0 realizowanie wspomnianego projektu. Radny dodai, ze jest to zastanawiaj!jce

i dlatego zlozyl zapytanie na ostatniej sesji. W odpowiedzi na pytanie, jak podkreslil,
otrzymal informacjy, ze w zwi!jzku z opini!j prawnika w zakresie mozliwosci

wyegzekwowania gwarancji bankowej w wysokosci prawie 4. 700. 000,00 zl i tu cytat
"bydziemy mogli wyegzekwowac ty gwarancjy proszy jednak pamiytac, ze s!j przepisy
w prawie restrukturyzacyjnym, kt6re ograniczaj!j nasze mozliwosci w tym zakresie, jezeli
Glenbrook zlozyl wniosek 0 restrukturyzacjy bank bydzie mial pretekst do odmowy zaplaty".
przy czym, jak podkreslil radny, nie wiadomo czy bank rna zabezpieczon!j gwarancjy
do realizacji projektu, a jesli rna, to w jaki spos6b jest ona zabezpieczona. Radny zapytal,
jakie dzialania podj!jl Marszalek Wojew6dztwa w zwi!jzku z zaistnial!j sytuacj!j. Zapytal,
dlaczego w przedmiotowym kontrakcie nie znalazly siy zapisy chroni!jce interes
wojew6dztwa wlasnie w tym przypadku.
Radny poprosil 0 udostypnienie kserokopii ww. gwarancji bankowej w wysokosci okolo
4.700. 000,00 zl. Dodal, ze dalej w odpowiedzi czytamy: "w zwi!jzku ze skomplikowan!j
sytuacj!j prawn!j przedmiotowego kontraktu w celu zabezpieczenia interes6w wojew6dztwa
Departament Spoleczenstwa Informacyjnego UMWS w Kielcach planuje skorzystac
ze specjalistycznej pomocy prawnej." W zwi!jzku z powyzszym radny zapytal, jaka byla
wysokosc srodk6w finansowych na nasz!j obslugy prawn!j w 2016 roku. Chodzi
o wynagrodzenia, umowy cywilno-prawne i inne.
Nastypnie radny zapytal, czy w sytuacji gdy restrukturyzacja mialaby mleJsce,
a my stracilibysmy zabezpieczenie na realizacjy tego projektu, Marszalek Wojew6dztwa
podj!jl dzialania zmierzaj!jce do zmiany formy zabezpieczenia nalezytego wykonania umowy.
Zapytal r6wniez, czy Operator lub Wykonawca dotychczas wywi!jZal siy ze wszystkich
postanowien umowy z dnia 18 sierpnia 2015 roku ill DOA.llI.273.67.2015?
Kontynuuj!jc poinformowal, ze w pismie z dnia 28 listopada 2016 roku kierowanym przez

sp61ky do UMWS czytamy " w odpowiedzi na panstwa pismo z dnia 28 listopada 2016 r. [... ]
W pierwszym rZydzie wskazujemy, iz nie oczekujemy Panstwa zwolnienia z zobowi!jZaI1,
a Panstwa odpowiedz traktujemy jako zgody na przyst!jpienie do Umowy nabywcy ZCP i jej

dalsze realizowanie przez nabywcy [... ]" . W zwi!jzku z powyzszym radny poprosil
o udostypnienie dotychczasowej korespondencji z Glenbrook Investments Sp. z 0.0.

z siedzib!j w Warszawie oraz Smart-Net sp. z 0.0. z siedzib!j w Gdyni.
Ponadto radny zapytal:
- dlaczego pan Marszalek wyrazil zgody na przyst!jpienie do Umowy nabywcy ZCP

/Zorganizowanej cZysci przedsiybiorstwa/?
- czy zapisy Umowy Zbycia ZCP z dnia 26 pazdziemika 2016 r. zawartej pomiydzy
Glenbrook Investments Sp. z 0.0. z siedzib!j w Warszawie a Smart-Net sp. z 0.0. z siedzib!j
w Gdyni nie budz!j w!jtpliwosci Pana Marszalka? Zwlaszcza te dotycz!jce:
a) kwoty umowy - 77.000 zl
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Nadrnienil, ze nie zna tego projektu, ale gdy patrzy na niego przez pryzrnat projektu budzetu

wojewodztwa jego calosciowa wartosc opiewala na kwot~ kilkudziesi~ciu rnilionow.
b) § 2 pkt. 3 "S/rony z zas/rzeteniem odmiennyeh pos/anowien umowy niniejszym uzgadniajq,
it w wypadku gdy na sku/ek sprzeeiwu os6b /rzeeieh dysponujqeyeh uprawnieniem
do odmowy wyratenia zgody na przejSeie sk/adnik6w ZCP ezy /0 w pos/aei sk/adnik6w
majq/kowyeh ezy zobowiqzan, przedmi%we sk/adniki nie s/anq sill' w/asnoseiq Kupujqeego,
powytsze nie bfdzie wp/ywac na eenf sprzedaty i w zwiqzku z powytszym s/ronom nie bfdzie
sku/kowac uprawnienie do zmiany eeny zbyeia ZCP w drodze realizaeji uprawnien z ty/u/u
rfkojmi".

c) § 3 ust. 4 "Strony ustalaj'l i wskazuj'l, iz podstawowyrn elernentern ZCP jest zawarta dnia
18.08.2015 r. Sarnorz'ldern Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego Urnowa Partnerstwa
Publiczno-Prywatnego or DOA.III.273.67.20 15, odnosnie ktorej przeniesienia w rarnach ZCP
ww. nie kwestionowal. [.. .]".

W zwi'lzku z powyzszyrn radny zapytal w jakiej formie UMWS nie kwestionowal
przeniesienia tej zorganizowanej cz~sci przedsi~biorstwa.

PrzewodnicZllCY Sejmiku zaapelowal 0 rozroznienie poj~c "zapytanie" i "interpelacja".
Dodal, ze w Statucie Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego jest punkt, ktory urnozliwia dyskusj~

nad zlozonymi interpelacjami na nast~pnej sesji, po udzieleniu odpowiedzi.

Radny Bartlomiej Dorywalski podkreslil, ze zawsze prosi 0 udzielenie odpowiedzi
na pisrnie. Dodal, ze jego zdaniem problem istnieje i nalezy 0 nirn porozmawiac na kornisji.
Nast~pnie kontynuuj'lc przedstawil kolejne punkty:
d) stronami umowy nie s'l dwie spolki, ale ta sarna osoba podpisuje urnow~ za sprzedaj'lcego
i kupuj'lcego, zgodnie z Uchwalarni Nadzwyczajnych Zgrornadzen wspolnikow pelni funkcj~

Prezesa Zarz'ldu zarowno w jednej, jak i drugiej spolce i zgodnie z oswiadczeniern z aktu
notarialnego z dnia 26 paidziemika 2016 r. Rep A or 3970/2016 jest upowainiona
do samodzielnego reprezentowania spolek.
Radny poinformowal, ze w uchwale z 17 paidziemika 2016 r. dotycz'lcej odwolania
konkretnej osoby z funkcji Czlonka Zarz'ldu, w § I. czytarny, ze niniejsza uchwala dotyczy
powolania tej osoby na Czlonka Zarz'ldu. Zapis ten budzi w'ltpliwosci przynajmniej
w zakresie estetyki i przekazania tego, jaka powinna bye wlasciwa tresc tej uchwaly.
- z uwagi na to, ze odpowiedz na niniejsze zapytanie b~dzie sporz'ldzana po 25 stycznia br.
poprosil 0 informacj~, czy na dzien 25 stycznia 2017 roku operator wywi'lzal si~

ze zobowi'lzania zawartego w § 26 umowy z dnia 18 sierpnia 2015 r. or
DOA.III.273.67.2015, a dotycz'lcego zaplaty na rzecz Wojewodztwa Swiytokrzyskiego
czynszu dzierzawnego w wysokosci I 102 000 zl netto?
Radny dodal, ze w umowie istnieje zapis, wedlug ktorego zaplata powinna bye uiszczona
maksymalnie do 25. dnia miesi'lca roku nastypuj'lcego. W mi~dzyczasie nast'lpilo zbycie
zorganizowanej cz~sci przedsiybiorstwa.
Radny kontynuowal:
4. Dlaczego Pan Marszalek nie udzielil odpowiedzi na zapytanie z dnia 25 listopada 2016 r.
dotycz'lce wskazania stanowisk pracownikow w Urzydzie Marszalkowskim, ktoryrn w 2016
roku przyznano dodatek rnotywacyjny?

10



- poprosil 0 wskazanie stanowisk w podziale na poszczeg6lne wydzialy.
5. Udostt;pnienia projektu porozumienia pomit;dzy SCO w Kielcach a Szpitalem Powiatowym
we Wloszczowie dot. uzyczenia lokalu, 0 kt6rym mowa w odpowiedzi na zapytanie

z dnia 10 pazdziemika 2016 r. DOS.1.0003.32.2016.
NawiljZuj'lc do artykulu z Rzeczpospolitej radny przytoczyl slowa Prezesa, bt;d'lcego
operatorem w Swit;tokrzyskim, kt6ry stwierdzil, ze przychody otrzymywane z 33 um6w

s'l tak niskie, ze nie pokrywaj'l koszt6w zatrudnienia niewielkiego zespolu os6b pracuj'lcych
przy tym projekcie. Dodal, ze w woj. lubelskim zrezygnowano z tej firmy, patrz'lc
na zaistnial'l sytuacjt; od strony prawnej stanowi to powazny problem. Nastt;pnie ponowil

pytanie dotycz'lce zabezpieczenia interes6w wojew6dztwa w Projekcie "Siec
Szerokopasmowa Polski Wschodniej - wojew6dztwa swit;tokrzyskie" (zal. ill 39).

Nastt;pnie glos zabral PrzewodniczlIcy Sejmiku Arkadiusz BlIk, kt6ry przypomnial,
ze zgodnie z § 62. Statutu Wojew6dztwa Swit;tokrzyskiego odpowiedz na interpelacjt; jest
udzielana ustnie na najblizszej sesji lub w formie pisernnej na Z<jdanie interpeluj'lcego,
nie p6Zniej niz w terminie 21 dni od dnia otrzymania jej przez interpelowanego. Radny moze
z'ldac, aby odpowiedZ na interpelacjt; stala sit; przedmiotem dyskusji na najblizszej sesji.
Wtedy obie strony, czyli pytaj'lcy i odpowiadaj'lcy moze zabrac glos w dyskusji. Zaapelowal
do pytaj'lcych i odpowiadaj'lcych 0 stosowanie sit; do wspomnianego paragrafu Statutu.
Natomiast odpowiedzi na zapytania udziela sit; niezwlocznie w formie ustnej. Na z'ldanie
radnego odpowiedz winna byc sporz'ldzona na pismie w terminie 3 dni. Nad udzielon'l
odpowiedzi'l nie przeprowadza sit; dyskusji.

Ad18
Sprawy r6:ine.
W sprawach r6Znych glos zabral WiceprzewodniczlIcy Sejrniku Tadeusz Kowalczyk, kt6ry
poinformowal, ze w dniu 12 stycznia br. uczestniczyl w Konwencie Przewodnicz'lcych
Sejmik6w w Warszawie. Podczas Konwentu podjt;to decyzjt;, ze 15 maja br. w Lodzi
odbt;dzie sit; Kongres Sejmik6w Wojew6dzkich Rzeczypospolitej Polskiej (Sejmik
Sejmik6w), a pierwsza jego edycja pod haslem: "Samorz'ldowe oblicza region6w polskich".
Celem konferencji jest poinformowanie wszystkich radnych 0 zalozeniach europejskiej
Polityki Rozwoju Regionalnego po 2020 roku, a takZe do przedstawienia osi'lgnit;c
poszczeg61nych sejmik6w wojew6dztw jako jednego z organ6w samorz'ldu od momentu jego
powstania do chwili obecnej, jak i nakreSlenia kierunk6w rozwoju i dzialalnosci tego organu
na przyszlosc. Na zakonczenie Wiceprzewodnicz'lcy Sejmiku zaapelowal do wszystkich

radnych 0 wzit;cie udzialu w tym wydarzeniu.

Glos zabral Przewodniczllcy Sejmiku Arkadiusz BlIk, kt6ry poinformowal, ze XXXI sesja
Sejmiku Wojew6dztwa Swit;tokrzyskiego zostala zaplanowana na 13 marca br. w sali
konferencyjnej Swiytokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach.

Nastt;pnie glos zabral radny Bartlomiej Dorywalski, PrzewodniczlIcy Komisji SamorzlIdu
Terytorialnego, kt6ry zapytal Przewodnicz'lcego Komisji Rewizyjnej Krzysztofa Dziekana,
jakie dzialania podjyla Komisja Rewizyjna w sprawie nakladania kar pieniyznych
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w transporcie drogowyrn przez osoblY nieuprawnionq.

PrzewodnicZllCY Komisji Rewizyjnej Krzysztof Dziekan wyjasnil, ze Kornisja Rewizyjna
w zwiqzku z otrzyrnaniern stosownych wyjasnien i rozwiqzaniern prob1ernu uznala,
ze nie rna podstaw do podejrnowania dalszych dzialail.

Ad 19.

Przewodniczllcy Sejmiku Arkadiusz Bllk oglosil zamknilYcie XXX sesji Sejrniku
Wojew6dztwa SwilYtokrzyskiego i podzilYkowal radnyrn oraz gosciorn za uczestnictwo
w obradach.

PrzewOdnicPr1ejrnikU

ArkaL1tz'~qk
/

Sekretarze obrad:

Radna Ewelina Bien Radny Wojciech BorzlYcki

.C::: :).~..

Protok6! spoTZ'ldzily:
Maria Ganczarek
Iwona Muter
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